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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

2-1
Shower-Home-Monday
淋浴-家里-星期一
I usually take a shower right after I get out of my bed in the morning;it wakes me up right waay.

我总是(通常)在早晨一起床之后就会去冲个澡，这会让我马上清醒过来。

Instead of soap,I use shower gel to clean my body.For hair,I use some scented mild shampoo and conditioner.After I am done,I dry myself off with a big towel,put my clothes on,and then I am ready for the day.

我不用香皂而是用沐浴乳(胶)来洗澡(清洗我的身体)。对于头发，我是使用一些带有香味且性能温和的洗发精和润发乳。洗完澡后(我做完之后)，我用浴巾(大毛巾)来擦干身体(我自己)，(之后再)把衣服穿上;此时(的)我已为过这(新的)一天而准备好了。

At the end of the day,I like to take a warm bath with some soothing bath oil,which makes the bath more comfortable.

忙完一天(在一天结束)之后，我喜欢用一些护肤的洗澡油来泡个热水澡，这样泡起澡来会更舒服些。

My favorite music would be playing in the backgroud while I lie in the bathtub.I take my time;the bath often lasts twenty to thirty minutes.After that,I will fix up dinner and watch television,enjoying the rest of the night.

当我躺在浴缸里的时候，会播放著我最喜欢的音乐，我慢慢的享受，通常这个澡会洗(持续)20到30分钟。之后，我就会按排晚餐，看电视，享受那(这)还剩下的夜晚时光。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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